

Third Grade - A

Sun 11 May - Sat 17 May , 2025



Weekly Plan

Topic ■ Assignment ■ Exam ■ Note ■

Subject / Day	Sunday 11/05/2025	Monday 12/05/2025	Tuesday 13/05/2025	Wednesday 14/05/2025	Thursday 15/05/2025
Religion			شرح درس الله المنعم	شرح درس الله المنعم	
Arabic	القراءة التدريبية لدرس في حديقة الحيوان + نسخ الدرس	القراءة التحليلية لدرس في حديقة الحيوان		القراءة التقييمية للدرس	املاء من كلمة ذهبت الى كلمة الفيل
English	How do communities change over time ? The Life and Work of Frederick Law Olmsted Read at home please What kind of events change a community ?	American Heroes	Daniel Burnham How can one person improve a community ?	Narrative Nonfiction Types of Narrative Non fiction : History,Biography,Autobiography ,Memoir,Newspaper article ,journal or diary	Frederick Douglass Biography
Arabic Level	المستوى الاول:القراءة التدريبية لدرس وطني اجمل + نسخ الدرس على دفتر النسخ 104 المستوى الثاني: شرح اسماء الاشارة + القراءة التدريبية لدرس لدي حلم + نسخ الدرس على دفتر النسخ	المستوى الاول:القراءة التفسيرية لدرس وطني اجمل + مراجعة حروف الجر المستوى الثاني:مراجعة انواع الفعل الماضي المضارع والامر + القراءة التفسيرية لدرس لدي حلم		المستوى الاول:استكمال القراءة التحليلية لدرس وطني اجمل+القراءة التقييمية للدرس المستوى الثاني: تثبيت الضمائر التي تم تعلمها المخاطب والغائب والمتكلم والفرق بينها واستكمال القراءة التحليلية لدرس لدي حلم	المستوى الاول: املاء من كلمة عاش الى كلمة زيتون+ مراجعة جميع القواعد التي تم تعلمها سابقا المستوى الثاني:القراءة التقييمية لدرس لدي حلم + تقييم حفظ المرادفات اللغوية للدرس
Science	Living things and climate change	Piecing together the past	Where did those fossils come from ?	What were the environment look like ?	Fossils provide evidence about the types of organisms that lived long ago and also about the nature of their environments.

Math	7-5: Problem Solving: Precision Use words, symbols, and numbers to accurately and precisely solve math problems.	Draw a scaled picture graph and a scaled bar graph to represent a data set with several categories. Solve one- and two-step "how many more" and "how many less" problems using information presented in scaled bar graphs. For example, draw a bar graph in which each square in the bar graph might represent 5 pets.	End of Topic Assessment Practice	Topic 7 Performance Task Page 284	8-1: Addition Properties
Social Studies		How to be a good citizen ? Create a poster and present it today?			Finish the presentations.
IT			Practical quiz in: How to add numbers in WPS sheets		
PE		football match			
Art	Pointillism				
Drama	Sing And Act				
Conversation		Eating healthy.			
Dabkeh					على ظهر الخيل
Music				Evaluation of stage presence and performance of the song	
Swimming				skills review	